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1. Elva valla arengukava ja eelarvestrateegia 
2. Elva valla kaasav eelarve 

 
1. Elva valla arengukava ja eelarvestrateegia 

Kertu Vuks tutvustas Elva valla arengukava ja eelarvestrateegia ülesehitust, koostamise protsessi, 
eesmärke, alaeesmärke ja tegevusi. Vt täpsemalt koosoleku slaidid. 
 
Arutelu käigus tehtud ettepanekud/täpsustused: 

• Puhja alevikus mustkate kõigile tänavatele (Õhtu tn etc) 
• Puhja aleviku ÜVK ala laiendusega tegeleda 
• Ulila ja Ridaküla ÜVK laiendused 
• Jäätmemajanduse korrastamine – ikka veel on probleeme tühjendamata konteineritega 

piirkonnas (sh autorehvid),  
• Kirjutada arengukavas konkreetselt lahti staadionidele mõeldud investeeringud, milleks 

konkreetselt iga staadioni puhul. 
• Puhja vana koolimaja puhul selgitada hoone kasutamise muud võimalused, mitte 

lammutada. 
• Kooli projekt – oli ettepanek mitte teostada ja raha eest teha staadion korda ja muid 

investeeringuid, mis piirkonnas vajalikud.  
• Puhja park – hoolduskava ja Puhja Kiriku juures samuti vanade puude probleem. Võiks 

kaaluda kiriku ja pargi puude hooldamist üheselt korraldada.  
• Kergliiklustee  vajadus Puhja alevik-Järvaküla. 

 
 

2. Elva valla kaasav eelarve  
• Kertu Vuks tutvustas kaasava eelarve menetlemise korda. 
• Ideekorje 1-15.september- kõik piirkonna ideed on oodatud. 

 
 

 


